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— Quina és la raó que la ràdio hagi estat muda un mes i
Es prou difícil contestar des de la perspectiva de ser responsable d'un 

col·lectiu com l'Associació Recreativa i Cultural.
Políticament, el govern central, ja des del tancament de R. Tele Taxi, 

símbol de la cultura del cinturó de Barcelona i per una altra banda la Generalitat, 
l ’àrbitre en aquest tema a Catalunya, del tancament i vigilància de les emissores 
que fins ara no tenen la Freqüència otorgada i llicència corresponent per emetre. 
Ens va donar un curt plaç de temps per deixar d'emetre per uns dies. A partir 
d'ara, hi ha unes fórmules alternatives per a continuar ja la nostra programació 
habitual.

— Com és que ha estat possible la nova apertura després d’aquest mes?
Com suposo ja sabeu, a partir del dia 5 de febrer a Madrid s'ha establert una 

comissió entre el Govern Central i la Generalitat per regular el pla d'emissores 
que redistribueix 2.100 llicències, de les que a la nostra comunitat catalana li 
pertoquen 200. Per a St. Feliu hi ha una emissora de 40W. En un curt plaç de 
temps sortirem al dial amb el 107.8. Això és el que podem informar ja com a 
primícia.
— Quina línia seguirà R.S.F. a partir d’ara ?

La mateixa que abans, una emissora eminentment cultural, des de tot tipus de 
divulgació musical, didàctica, educativa i esportiva, és a dir, la mateixa línia 
pluralista apolítica que ha portat fins ara.

Com a últim voldria agraïr-vos a tots la confiança, interès i preocupació 
que heu demostrat davant d'aquest tancament.

Esperem que aquesta confiança ens la continueu dipositant com fins ara a 
l'Associació Cultural i a R.S.F., tots dos amb un gran missatge cultural.
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